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Årsmöte för verksamhetsåret 2024 
  
Måndag 31:a mars 2025 18:30 Essviksvallen  
 
Förslag till dagordning  
 
l. Årsmötets öppnande 

2. Frågan om mötets behöriga utlysning  

3. Fastställande av röstlängd  

4. Fastställande av dagordning för årsmötet 

5. Val av årsmötesfunktionärer 

a) Ordförande  

b) Sekreterare 

d) 2 st justeringsmän vilka tillika är rösträknare 

6. Fastställande av årsavgifter för 2025 

7. Styrelsens årsberättelse  

8. Revisorns berättelse  

9. Årsmötets beslut om ansvarsfrihet för styrelsen  

10. Val av styrelse  

a) Val av 2-4 ordinarie ledamöter för 2 år 

b) Val av 2 styrelsesuppleanter för en tid av ett år 
Konstituerande av styrelse sker vid separat möte, där val av ordförande sker av en 
period av 1 år. 

11. Val av föreningens revisor  

12. Val av valberedning 

 



13.      Fastställande av aktiva resp ev. vilande sektioner 

a) A-lagsektion herr  

b) Cafésektion 

d) Anläggningssektion 

e) Dyketsektion 

f) Materialsektion – vilande. Hanteras under ungdom- respektive A-lag. 

g) Ekonomisektion 

h) Ungdomssektion 

i) Marknadssektion 

14. Val av ombud 

a) Medelpads Fotbollförbund  

15.  Mötets avslutning 

 



STYRELSENS ÅRSBERÄTTELSE 
 
Styrelsen för Essviks Allmänna Idrottsförening får härmed avge redovisning över föreningens 
verksamhetsår 2024. 
 
STYRELSE 
Styrelsens sammansättning har varit följande under år 2024. 
 
Mikael Bylin  ordförande, ledamot  
Regina Nordstrand  kassör, ledamot 
Andreas Lundgren  ledamot              
My Rombin  ledamot  
Marcus Sawert   ledamot 
Martin Svensson  ledamot (avgick 2024-12-04) 
Johan Forsberg  suppleant 
Anou Persson  suppleant, sekreterare 
  
  
Medlemsantal  
Föreningens medlemsantal var vid verksamhetsårets utgång 212 medlemmar. 

Revisor 
Föreningens revisor har under verksamhetsåret varit Berndt Hjertström. 
 
Föreningens sektioner 
 
A-sektion – aktiv  
U-sektion – aktiv  
Marknadssektion – aktiv  
Anläggningssektion – aktiv 
Cafésektion- aktiv  
Dyket sektion – aktiv 
Ekonomisektion – aktiv  
Material sektion – ej aktiv  
  
Valberedning – aktiv 
Karl Jakobsson, ordf 
Johanna Fjäll-Vedin 
Jimmie Staaf 
 
Ombud till Medelpads Fotbollförbund 
Johan Forsberg och Johanna Fjäll Vedin 
 
 



 
Året 2024 
 
Verksamheten 
 
Ungdomsverksamheten har bestått av sju barn-och ungdomslag i åldrarna 6-16 år med ca 135 
ungdomsspelare samt en väl fungerande fotbollsskola för barn födda 2017-2018 med ca 45 
unga lirare.  
 
A-laget spelade, under ledning av tränare Fredrik ”Snuvan” Martinsson, assisterande Emil 
Norrman, ledare Helene Nygren och Johan Forsberg, i div 4 och slutade i en jämn serie på en 
sjunde plats. Kvalificerade för fortsatt spel i Medelpadsallsvenskan 2024 med andra ord.  
 
Möten 
 
Årsmöte för verksamhetsåret 2023 hölls den 25 mars klockan 18:30 2024 på Essviksvallen i 
Kvissleby. Årsmöteshandlingarna enligt föreningens stadgar avklarades under ledning av 
årsmötets ordförande Anna Olofsson. 
 
Till ledamöter för perioden av 2 år valdes My Rombin, Marcus Sawert och Martin Svensson. Till 
suppleanter för en period av 1 år valdes Johan Forsberg och Anou Persson. 
På det därpå följande konstituerande mötet valdes Mikael Bylin till ordförande, samt Regina 
Nordstrand till kassör.   
 
Till föreningens revisor valdes Berndt Hjertström. 
 
Styrelsen har under verksamhetsåret haft 10 styrelsemöten och utöver det deltagit i ett flertal 
ledar-, spelar- och andra möten i föreningen. Inom respektive lag hölls det även flera möten så 
som föräldramöten, planeringsmöten mm. De olika sektionerna har även de haft egna möten 
inom sina respektive områden. 
 
Föreningen har deltagit i och representerat föreningen i Medelpads Fotbolls Förbundsmöten 
enl nedan: 
Ordförandekonferens, Representanskap, Spelordningsmöte, möte kring fotbollsutvecklare i 
föreningen och diverse tränar och domarutbildningar. 
 
Ekonomi 
 
Föreningens ekonomiska utfall för år 2024 slutade med ett negativt resultat med -31 615 kr 
enligt räkenskaperna. Därav minskade det egna kapitalet vid årsskiftet till 335 221 kr 
 
Fortfarande ett bra eget kapital av vilka 121 618 ligger i lagens kassor. 
 
 



Medlems- och träningsavgifter var oförändrade inför 2024 med nivåer enligt nedan. 
 
Träningsavgift 7 och 11-manna:  1600 kr 
Träningsavgift 5-manna. 1000 kr 
Medlemsavgift enkel:  150kr 
Fotbollsskola:  350 kr i avgift 
 
För en mer detaljerad redovisning av ekonomin hänvisar vi till medföljande årsredovisning 
upprättad av vår kassör Regina som vi också riktar ett stort och varmt tack till för ett mycket 
gott arbete under året. 
 
Anläggningen 

Vår anläggning består av tre gräs- och en grusplan. Bengt var även i år vår man på plats som 
planskötare och vaktmästare under april-oktober. Planerna var hela året i kanonfint skick tack 
ett gediget arbete av Bengt. Stort tack för det! 

De bidragsansökningar som skickades in under 2023 och början 2024 föll väl ut. Tack vare fint 
stöd med bidrag från Sundsvalls kommun, Skifu och Hälsinglands sparbank lyckades vi renovera 
vår anrika läktare, måla om större delen av klubbhuset samt investera i en ny matchklocka. 
Många ideella timmar från anläggningsgänget, grymt samarbete och hjälp av Wiiks bygg, 
Nymans måleri och SB Mark och Bygg gjorde att vi klarade av att gå i mål med projekten i linje 
både tidsmässigt och ekonomiskt. Suveränt jobbat av alla inblandade. 

Vi investerade även pengar i nya mål, en eldriven 4-hjuling samt rustade upp 
bevattningsanläggningen med ett antal nya vattenspridare. 

Totalt sett ett bra år för anläggningssidan. 

Dyket 

Föreningens arbete med kiosken på Dyket fortsatte sommaren 2024. Martin Svensson ifrån 
styrelsen höll i det övergripande och 11-gänget skötte driften med alla ungdomslag som 
arbetskraft och fix kring sina veckor. Lite stök i starten så vi kioskbyggnaden drabbats av 
vattenskada men efter några dagar kom vi igång.  

Allt fungerade bra men tyvärr var det åter en sommar med svalt och ostadigt väder den 
viktigaste perioden. Inget kanonresultat men ändå ett viktigt ekonomiskt tillskott för 
föreningen. Bra jobbat Martin, 11-gänget och alla som jobbade under sommaren.  

 



Marknadssektionen 

Intäkterna för sponsring och annonsintäkter ungefär fördubblade mot tidigare år. Från ca 145 
till ca 297 tkr. Förklaringen är de projekt som drevs kring anläggningen, se under avsnitt 
”Anläggningen” ovan, som gav nya möjligheter kring bra skyltlägen. Marknadsgruppen med 
Johan Forsberg i spetsen gjorde ett kanonjobb för att fylla upp och sälja ut dessa platser. 
 
Årets föreningsförsäljning var Restaurangchansen (ersatte tidigare grillkol) och även den gav ett 
bra tillskott ekonomiskt.  
 
100-årsjubileumet 
 
Den 11: april 2024 fyllde vår kära förening 100 år! Det firades  
på dagen med tårtfika för ledare och styrelse på Essviksvallen. 
 
Inför året bestämde vi att fira rejält med ett antal aktiviteter utspridda under året. Efter 
fantastiska insatser av festkommittén genomfördes bl.a. 
- After Work på Juniskärs café I februari. Fullsatt med god mat, härligt umgänge och suverän 
underhållning av Alex & Mepen. 
- Tårtkalas på Vallen födelsedagen 11:e april. 
- Familje- och föreningsdag på Vallen den 17:e augusti. Massor med ungdomsmatcher, derby i 
div 4 mot Svartvik och invigning av vår nyrenoverade läktare. Solen sken och massor av 
besökare var på plats. 
- Final på firandet 19:e oktober med stort partaj på Värstaborg. Härlig kväll och en grym 
avslutning på 100-årsåret. 
 
Stor tack till alla som hjälpt till under året och det är många. Ingen nämnd och ingen glömd men 
ett extra stort och varmt tack till festkommittén bestående av Angelica Bengtsson, Anna 
Olofsson, Helena Fröberg, Mats Wallberg, Maria Modin, Marie Lindberg, Lena Lindahl och 
Mikael Bylin. 
 
Vi skickar en passning till dem att det visst går att fira även 101-åringar:-) 
 
Styrelsens slutord 
 
Styrelse vill avslutningsvis rikta ett stort och varmt tack till alla ledare, spelare, anställda, 
föräldrar och alla andra som under året har bidragit.  
 
Vår målsättning är fortsatt utveckla förening, anläggning och övrig verksamhet för att kunna 
erbjuda en attraktiv och bra plats att umgås, träna och vara på för både spelare, ledare och alla 
andra som arbetar med och besöker oss.   
 
Vi ses på Vallen 💚 
//Styrelsen, Mikael, Regina, Andreas, My, Rombin, Marcus, Johan och Anou 



Lagens årsberättelser för säsong 2024 
 
Fotbollsskolan  
Fotbollsskolan har under året haft 12 träningar. Ett 50-60 tal barn var på våren anmälda, några 
hoppade av och några tillkom under säsong. Vi bjöd in barn med födelseår 2018 och 2017, 
några födda 2019 fick också vara med då de ställde frågan.  
 
Vi har varit 7 ledare från början till start. Till vår hjälp har vi haft ungdomar från de lite äldre 
lagen som hjälp till, det var varit jättebra för oss ledare och de har varit jättefina med barnen - 
ett lyckat koncept som vi önskar fortsätta med, vi hoppas det finns underlag och intresse för 
detta även nästa år. Den feedback från föräldrar vi fått under året har varit bra och vi ser fram 
emot 2025! Fotbollsskolans äldsta fick ytterligare tre träningstillfällen efter fotbollsskolan avslut 
- för att skapa lagkänsla inför kommande lagbildning 2025 div 10. 
 
Ledare har varit- Christian, Elin, Anna, Niklas, Jonas, Markus & Daniel. 
 
P-16  
Vilken säsong vi haft, som började snabbt för vår del. Vi tränare som var helt nya med seriespel, 
regler och annat viktigt vetande fick lov att lära oss lite på volley. 
 
Ett tappert gäng på 14 spelare har varit med från start, dessa hann bara med en träning innan 
första matchen spelades, utan att ha riktig koll på regler eller varandras namn. Inte vi tränare 
heller. Vi har haft en träning i veckan och kallat alla till match.  
Från dag ett har det här laget varit ett sammansvetsat gäng och under säsongen spelat riktig fin 
fotboll men framförallt varit fina vänner med varandra och schyssta motståndare. 
 
Vi hann med Ånäs cupen vilket var en riktig toppendag! 
Några fler yngre grabbar har under senare delen anslutit och önskat träna med laget, kul tycker 
vi! Fint att se nya bekantskaper växa fram och att alla hittat sin plats i laget, från att man kanske 
inte kände varandra alls innan. Det är mäktigt! 
 
Vi tränare är otroligt nöjda med samtliga insatser från både aktiva som föräldrar och vi hoppas 
och tror att de flesta är peppade inför kommande säsong. 
 
P-15 
Spelartruppen har bestått av 19 spelare under lagets andra säsong som lag. Vi avslutar nu spel 
5-5 och ser fram emot spel 7-7 nästa säsong. 
Under försäsongen tränade laget i Essviks fotbollshall fram till slutet april, då vi äntligen kunde 
börja träna utomhus. Laget har spelat i två serier under säsongen och vilka matcher de bjudit 
oss ledare och föräldrar på…. 
-Som uppstart efter sommaruppehållet körde vi även i år ett summercamp på Essviksvallen.  
 
 
 



Fint väder, glada och motiverade spelare gjorde campet till en toppendag! 
Innan höstens serier drog igång var vi med i vår första cup, Mid Nordic cup i Fagervik. Laget 
kämpade hårt, och även om vi inte vann varje match, var det kul att spela tillsammans och lära 
sig av varandra. 
 
Nu närmar sig slutet av säsongen och vi har ett par träningar kvar innan vi ska spela i Höstcupen 
i oktober och prova på spelformen 7-7, för första gången i matchsammanhang. Sedan tar vi en 
välförtjänt fotbollsvila och laddar batterierna för nästa säsong! 
 
P-14 
Denna säsong var det dags att växla upp till ett snäpp större plan och boll för att spela 7 mot 7. 
Lite lätt träning inomhus under vårvintern för att sedan dra igång säsongen på riktigt hemma på 
grusplanen. Vi hann inte med så många träningar och faktiskt ingen träningsmatch innan serien 
drog igång. Det var tur att vi hann öva 7-7 ganska mycket redan förra året. Vi har haft två lag 
anmälda till seriespel, en tuff serie och en ändå tuffare. Det har gått helt okej ända från start 
men spelmässigt bättre och bättre för varje vecka. Lilla VM och Mittnorden har också avverkats. 
Laget består av ett fantastiskt gäng på drygt 20 barn och 5 ledare som lägger stort fokus på att 
vi ska utvecklas som lag och individuellt, både på och utanför planen. Kämpa hårt, glada rösten 
- trallala! 
 
P-13  
Den totala spelartruppen har under säsongen uppgått till cirka 11 spelare mot 16 föregående 
säsong så till 2026 när vi går upp till 9 mot 9 måste vi ha hunnit fylla på i vår trupp.  
Vi har spelat seriespel i 7-manna under våren och hösten och även deltagit i Hudik Cup och 
Härnö Fotbollsfest.  
Vid Hudik Cup i år åkte vi mellan hemma och Hudik mot för ifjol då vi bodde kvar på en skola, 
och cupen blev även i år en väldigt rolig upplevelse för alla spelare, ledare och föräldrar så det 
planerar vi att göra även nästa säsong. 
Alla spelare och laget har gjort stora framsteg jämfört med förra säsongen, och i år har vi 
blandat vinster med förluster om vartannat, där vi tidigare år mest inkasserat förluster.  
Vi ser med glädje fram mot nästa säsong.  
 
P-11 
Säsongen startade med en kickoff tillsammans med Söråker. Dagen innehöll teoripass, lunch, 
promenad och match såklart! En mycket bra och peppande start!  
Fredag den 14 juni tog hela laget tåget ner till Hudiksvall för Hudikcup, lagets första cup utanför 
Sundsvall med övernattning i skolsal. En helg fylld med glädje, skratt, kamp, vinster, förluster, 
lagsammanhålllning och luftmadrasser. 
Under säsongen har vi haft 2 lag i olika serier och ett bra samarbete med P-09 där vi haft ett 
gemensamt lag i P-10 serien. Det har blivit en hel del matcher i olika spelmiljöer för grabbarna.  
Höstsäsongen startade vi igång med Mid Nordic Cup ute i Timrå. Vi hade 2 lag som gjorde det 
mycket bra. Säsongen avslutas nu i helgen med spel i Höstcupen.  P-11 tackar alla suportrar för 
en bra säsong och önskar er alla en fin höst!  
 



P-09  
Vi startar säsongen med en trupp på ca 20 spelare och Teodor som huvudtränare. Några är nya 
i laget och några har försvunnit. Under våren spelar vi div 2B samt i div 3A i tillsammans med P-
11, där tanken var att erbjuda olika matchmiljöer och ge alla spelare speltid. Under våren dras 
vi med en del skador och lånar spelare från -08 samt-11 till matcher för att få det att gå  och vi 
placerar oss i mitten av serien och börjar lagom till uppehållet få ihop truppen inför sommarens 
stora cup Gothia.  
Vi åker till Gothia för andra året i rad med målsättningen att ta fler poäng än vi gjorde året 
innan. Gothia inleds med en 1-0 seger mot St. Paul Blackhawks Gold från USA i en match som 
mera liknade gyttjebrottning än fotboll och därmed var målet med fler poäng än året innan 
uppnått. Laget var dock inte nöjda utan efter en mindre bra insats mot Göteborgslaget 
Sävedalen slår vi JSG Achim-Uesen från Tyskland med 3-2 i sista gruppspelsmatchen och går 
vidare till A-slutspel. I slutspelet blir European Football Academy från London för svåra och vi 
ägnar sista dagarna åt att titta på andra matcher och går på Liseberg.  
Efter ett kort uppehåll är det dags för seriespel igen och nu i NAFU pojkar 15 semifinal i DM 
samt div 3A tillsammans med P-11. Även under hösten dras vi med skador och sjukdomar så vi 
lånar in en del spelare även nu. Vi inleder NAFU starkt med 3 raka segrar innan det är dags för 
Semifinal i DM mot Timrå där vi tyvärr åker på en snöplig förlust med 1-2 hemma på Vallen. Vi 
följer upp med några mindre bra matcher i serien men rycker upp oss på slutet och genom en 
vinst borta mot Kuben i sista matchen kniper vi 2:a platsen i serien efter seriesegrarna 
Öztersund Ungdom IF.  
 
P-08  
Inför denna säsong fyllde vi på truppen med några  nya spelare och en nygammal uppställning 
av en tränartrio, Anton, Johanna och Angelica.  
Styrkan i år har varit lagbygget och sammanhållningen både på och utanför planen. Killarna har 
utvecklats som lag och har höjt sin nivå genom att tränat fokuserat men också jobbat mycket 
med sin mentala förmåga.  
 
Laget har spelat i NAFU serien för spelare 16-18år där motståndet emellanåt varit mot flera år  
äldre spelare. Under våren var det ovant för oss med hårdare fysik främst mot Alnö och Timrås 
utvecklings herrlag, men revanschen skulle komma under hösten där laget gick rent under hela 
hösten och vann samtliga matcher och laget står nu som seriesegrare! Noterbart är att 
skytteligan i serien vinner en av Essvik grymma spelare.  
Killarna har också deltagit i två cuper, den ena har varit Gothia cup som innebar många fina 
prestationer men med tungt resultat, men ack så roligt att uppleva denna cup och atmosfär 
runt omkring! Killarna får med sig flera härliga minnen. Väl hemma igen väntade Mid Nordic 
Cup. Efter en trög start, där det kändes som vi var kvar i sängarna så tog laget sig an match efter 
match och tog sig till final mot ett Leksand som man förlorat mot i grundserien. I en rafflande 
final som gick till straffar där laget satte sina två straffar och lagets målvakt stod för två grymma 
räddningar så vann laget Mid Nordic Cup!  
I skrivandets stund har laget en match kvar och det är Distriksfinal mot Gif Sundsvall. Utöver 
detta har några spelare varit med och prövat spel i A laget samt deltagit i matcher med P15.  
Stort grattis till alla framgångar och bra jobbat alla spelare, tränare och föräldrar!  



Seniorlaget   
A-laget har under säsongen 2025 genomfört 66 st träningar och spelat 25 matcher. Laget kom 
på en 7é plats i division 4. Under säsongen har ett flertal spelare från det äldsta ungdomslaget 
varit med och spelat matcher med A-laget och gjort bra ifrån sig. Utöver det rent 
fotbollsmässiga har A-laget genomfört lagjobb på Galtström där de skötte parkering och kiosk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bilaga 1 till Årsmöteshandlingar Essviks AIF 2025-03-31 
 
Förslag avgifter 2025 
 
Träningsavgifterna föreslås inför 2025 vara oförändrade i enlighet med  
2024 medan medlemsavgiften föreslås justeras till 250:-. 
 
Medlemsavgift enkel: 250 kr  
 
Träningsavgifter  
Seniorlag 
Kollektiv träningsavgift för laget/truppen 25 000 kr 
 
Ungdomslag 
7 och 11-manna: 1600 kr  
5-manna 1000 kr  
Fotbollsskola 350 kr 
 
Samtliga spelare (från fotbollsskola till seniorlag) ska vara medlemmar för att delta i 
föreningens verksamhet 


